
Meditatie
Zoeken in te gaan en niet kunnen Lukas 13: 23 t/m 25

Het moet een persoonlijke zaak worden, hier in dit leven, voor eenieder, jong of 
oud. Het gaat niet over anderen, over wat met hen geschieden zal, maar over 
wat er met mij geschieden zal. Ik moet persoonlijk deel hebben aan de verzoe-
ning, die in Christus is. Dat is immers het ingaan door de enge poort, en dat 
ingaan vereist strijd.
Er staat geschreven: ‘Strijdt om in te gaan door de enge poort; want velen, zeg 
Ik u, zullen zoeken in te gaan en zullen niet kunnen.’
De Heere neemt een zeer eenvoudig voorbeeld. Het beeld van een heer, die 
in zijn huis een groot aantal gasten ontvangt. Hij spreekt hier van een huis, 
een groot huis; gezien het aantal gasten kan gesproken worden van een soort 
paleis. En het opmerkelijke is dat de ingang tot dat huis is door een enge poort. 
Het zal dus inspanning kosten om in dat huis te komen. De heer des huizes wil 
zien of de gasten hun waardering tonen voor het gastmaal dat hij hen bereid 
heeft.
Wat wil dat beeld nu zeggen? Het is zeer eenvoudig. Dat huis is het Koninkrijk 
Gods. Dat Koninkrijk, dat de Heere hier op aarde sticht en dat in de hemel 
volmaakt zal zijn. Wanneer de Heere van dat Koninkrijk der hemelen spreekt, 
spreekt Hij daarvan menigmaal naar de openbaring, die het Koninkrijk in de 
wereld heeft. Naar die openbaring is het gelijk een visnet waarin goede en 
kwade vissen zijn; het is gelijk een akker, waarop tarwe en onkruid groeit; het 
is gelijk aan vijf wijze en vijf dwaze maagden. Het wezenlijke van dat Konink-
rijk echter is dat de Heere Zijn uitverkorenen daarin geplaatst heeft en dat zij, 
hier door genade in Christus ingang verkrijgende, eenmaal in heerlijkheid in dat 
Koninkrijk zullen zijn.
Nu, van dat Koninkrijk zegt de Heere. dat de ingang daartoe alleen is door de 
enge poort, hoe ruim, hoe groot dat Koninkrijk dan ook mag zijn. De toegang is 
alleen maar door de enge poort. Het gaat alleen maar door een weg van zware 
strijd. De poort is Christus Jezus Zelf. ‘Ik ben de Deur’ zegt Hij. En die door 
Hem ingaan en uitgaan, zullen behouden worden en weide vinden. En die van 
elders inklimt is een dief en moordenaar. Want zo leert de Heere ons in Johan-
nes 3: ‘Voorwaar, voorwaar zeg Ik u: tenzij iemand wederom geboren wordt, hij 
kan het Koninkrijk der hemelen niet zien.’

Wijlen ds. G. H. Kersten
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Van de redactie
Schreven we de vorige keer dat de eerste tekenen van de lente weer zichtbaar 
werden, thans zitten we weer in de herfstperiode en wanneer dit boekje uitkomt 
weer dicht bij de winterperiode. Het ene seizoen gaat, het andere komt. Dat 
geldt ook voor het menselijke geslacht. Het ene komt, het andere gaat. Ook in 
de achterliggende periode zijn weer velen de weg van alle vlees gegaan die zich 
nauw verbonden wisten met de SGP. Met name in ‘De Banier’, het landelijk blad 
van de SGP, staan hun namen met regelmaat vermeld. De Heere Zelf mocht 
zich willen ontfermen over hen die achterbleven.
Ondertussen draait het politieke leven door. Er moet immers geregeerd worden. 
Wie de Algemene Beschouwingen een beetje heeft gevolgd is met de neus op 
de feiten gedrukt hoe onze samenleving verloedert. Harde woorden vielen over 
en weer waarbij de Minister President het flink moest ontgelden. Reden voor 
dhr. B.J. van der Vlies tijdens deze beschouwingen hier een opmerking over te 
maken en als nestor zijn afkeuring hierover te laten blijken.
Gezag en respect, zijn die zaken er nog wel? Vraag het eens aan een willekeu-
rige politieman/vrouw.
Maar laten we bij dit alles toch ook weer blij zijn met de dingen die goed gaan. 
Als je naar andere landen kijkt als Pakistan, Irak en Afghanistan met hun bloe-
dige aanslagen, dan mogen wij toch nog in een relatief veilig land wonen. Een 
goede gezondheidszorg, eigen scholen, godsdienstvrijheid en u vult de rij zelf 
maar verder aan.
Hebben onze voorouders de provincie Zeeland veilig helpen maken door mid-
del van dijken, nu gaan we in Zeeland dijken doorbreken om goede gronden 
onder water te zetten. Lees het stukje van dhr. C. G. van der Staaij hierover. 
Alle vaste rubrieken zijn trouwens weer goed vertegenwoordigd. We kijken met 
onze eigen Reimerswaalfractie terug op de periode vanaf de laatste verkiezin-
gen en nemen een kijkje in de keuken van de HeyZon. En wie graag nog iets 
wil doen voor de SGP, een aantal avonden per jaar over heeft, die mag zeker 
de twee ‘personeelsadvertenties’ niet missen die in dit nummer zijn vermeld. 
Reacties stellen we zeer op prijs!
Mogen we uw aandacht wederom vragen voor onze adverteerders? Lees hun 
advertenties ook gerust door. Zij plaatsten hun advertenties om ons blad te 
steunen, maar ook met de bedoeling uw aandacht op hen te vestigen als u iets 
nodig hebt wat zij juist hebben of waar zij goed in zijn. Veel leesgenoegen.

C. van Burg
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Hét adres voor hypotheken, zeker ook voor starters.
Voor een goed hypotheekadvies en alles wat er bij komt kijken,

bent u bij ons aan het juiste adres.
Bel voor een vrijblijvende afspraak.
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Van de voorzitter
Beste SGP-achterban,

Ik heb een belangrijke datum voor u. Dat is 3 maart 2010. Op die dag staan 
de gemeenteraadsverkiezingen gepland. Belangrijke dag voor onze partij! Toen 
we bij de vorige gemeenteraadsverkiezingen de procedure van de kandidaat-
stelling en alles wat zich daaromheen afspeelde evalueerden, hebben we als 
bestuur vastgesteld dat het goed zou zijn om naar de achterban eens wat uitleg 
te geven over het tot stand komen van de kandidatenlijst. Ik zal dit artikel hier-
voor gebruiken. Dat doe ik vooral om uw interesse op te wekken voor het werk 
van de plaatselijke kiesvereniging (PKV) en de Centrale kiesvereniging (CKV).

Ik schreef kiesvereniging. Het woord zegt het al. Daar worden dus mensen 
gekozen voor het werk in de gemeenteraad. Als u lid bent van de partij en u 
bezoekt ook de vergaderingen van uw PKV, hebt u rechtstreeks invloed op de 
samenstelling van de kandidatenlijst. Maar hoe gaat dat nu allemaal?

•	Als	de	tijd	daartoe	aanbreekt,	schrijft	het	bestuur	van	de	PKV	een	vergadering	
uit. Alle leden worden uitgenodigd. Tijdens die vergadering krijgt u de gele-
genheid om namen op te schrijven van leden uit uw eigen PKV die u geschikt 
acht voor het werk in de gemeenteraad. Dikwijls doet het bestuur een voor-
dracht, maar daaraan bent u niet gebonden. Belangrijk om te weten is de 
vraag of de genoemde mensen ook werkelijk bereid zijn om, als ze straks 
gekozen zouden worden, ook zitting te nemen in de gemeenteraad. Dat wordt 
daarom ook aan de betrokken personen gevraagd. De PKV stuurt de lijst met 
de gekozen SGP-ers (maximaal 6 per PKV) naar het bestuur van de CKV. 
De mensen die bereid zijn om zitting te nemen, krijgen een sterretje bij hun 
naam. De volgorde op deze eerste lijst wordt uiteraard bepaald door het aan-
tal behaalde stemmen.

•	Het	bestuur	van	de	CKV	krijgt	dan	dus	5	 lijsten	met	max.	6	namen	binnen.	
Er	 zijn	 immers	 5	 PKV’s	 in	 Reimerswaal.	 Krabbendijke,	 Kruiningen,	 Rilland,	
Waarde	en	Yerseke.	De	CKV	stelt	deze	5	lijsten	samen	zodat	we	nu	een	gros-
lijst gekregen hebben.

•	Deze	groslijst	wordt	door	de	secretaris	van	de	CKV	naar	elke	PKV	gestuurd.	
Elke PKV buigt zich in de volgende vergadering over deze lijst met max. 30 
namen uit heel Reimerswaal. Weer gaat men kiezen. Nu moet elke aanwe-
zige SGP-er 20 namen opschrijven uit deze groslijst. Hij mag de volgorde zelf 
bepalen en hij is niet gebonden aan de kandidaten uit de eigen PKV. Een lid 
uit bijv. Waarde mag dus alle 6 namen van de “eigen” lijst bovenaan schrijven, 
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maar hij mag ze ook alle 6 weglaten. Ik denk dat de genoemde voorbeelden 
allebei niet zo verstandig zouden zijn ter navolging, maar het gaat erom dat u 
begrijpt dat u helemaal vrij bent bij het invullen van uw namenlijstje. Bij deze 
stemming moet men proberen “Reimerswaals” te denken. Probeer dus men-
sen te kiezen uit heel Reimerswaal. Het is bij deze verkiezing erg belangrijk 
dat men op de volgende dingen let:

 -  Zijn degenen die u opschrijft principieel én deskundig?
 -  Het is eigenlijk niet zinvol om mensen zonder sterretje ver bovenaan de lijst 

te plaatsen. Zij zullen immers hun eventuele verkiezing niet aanvaarden.
 -  Het zou mooi zijn als elk dorp één of meerdere kandidaten zou kunnen leve-

ren.
 -  Het zou ook mooi zijn als de kandidaten niet allemaal uit dezelfde kerkelijke 

gemeenschap afkomstig zijn. Onze achterban telt immers meerdere kerk-
verbanden.

 -  De leeftijd van de kandidaat is ook een factor van betekenis. Het is een 
goede zaak dat er steeds iets gedaan wordt aan verjonging van de fractie.

•	De	PKV	gaat	met	behulp	van	een	puntenstelsel	de	volgorde	bepalen	van	de	
kandidaten zoals dat door hun leden is vastgesteld. Deze lijst met 20 namen 
gaat nu weer terug naar de CKV.

•	De	secretaris	van	de	CKV	krijgt	nu	dus	5	lijsten	van	20	namen	binnen.	Via	een	
puntenstelsel waarbij elke PKV even zwaar telt wordt nu berekend wie op nr. 
1 komt, wie op nr. 2 enz. De officiële lijst komt nu tot stand. Als er tijdens de 
later te houden vertrouwensvergadering geen wettige bezwaren komen tegen 
iemand op deze lijst, verandert deze samenstelling in principe niet meer. U 
kunt dan op DV 3 maart op één van deze mensen uw stem uitbrengen.

Nu nog iets over een onderwerp dat in dit verband ook van belang is. Ik wil 
nog iets zeggen over voorkeursacties. In het verleden is het wel eens gebeurd 
dat een deel van de achterban graag kandidaat X in de gemeenteraad zou wil-
len hebben. Men ging via een voorkeursactie reclame maken voor hem en de 
poging lukte. Het is namelijk zo dat, als men een kwart van de kiesdeler haalt, 
men met voorkeurstemmen in de raad gekozen is. De kiesdeler is een bepaalde 
factor die als volgt berekend kan worden: totaal aantal uitgebrachte stemmen 
gedeeld door het aantal te verdelen zetels in de raad. Dat iemand op deze 
manier in de raad gekozen wordt, achten wij als bestuur ongewenst. U vraagt 
waarom? In de eerste plaats kan zoiets tot veel onenigheid en ruzie leiden. 
Gelukkig hebben we daar in Reimerswaal nog nooit veel last van gehad, maar 
als u het eens na zou vragen in bijv. de gemeente Tholen, dan zou u verhalen 
kunnen beluisteren waarvoor wij ons als SGP-ers zouden moeten schamen. Als 
meneer Y door de leden van alle PKV-en in Reimerswaal op nr. 8 geplaatst is, 
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dan denkt hij als volgt: als we weer een wethouder mogen leveren, en als we 
weer 7 zetels halen, dan ben ik gekozen in de gemeenteraad. Nu gaat meneer 
X met behulp van een voorkeursactie aan het werk. Meneer Y, die op een vol-
strekt democratische wijze door de achterban op nr. 8 is geplaatst, wordt nu 
door meneer X van zijn plaats verdreven. U begrijpt dat dit makkelijk tot onenig-
heid zou kunnen leiden. In de tweede plaats is het zo, dat als er met succes 
voorkeursacties gehouden worden, heel de procedure die ik hiervoor beschre-
ven heb, nutteloos is geworden. U zult begrijpen dat het dan haast zinloos is 
om heel zorgvuldig een rangorde aan te brengen in de kandidatenlijst.

We hebben daarom als bestuur vastgesteld dat we alle kandidaten een ver-
klaring laten tekenen waarmee ze verklaren niet mee te zullen werken aan een 
voorkeursactie voor hun persoon. Heel terecht, zo menen wij. Ik denk aan de 
Bijbeltekst: “Laat alle dingen eerlijk en met orde geschieden”. (1 Kor. 14: 40)

Anders ligt het met het ontvangen van voorkeurstemmen. Als iemand die op 
bijv. nr. 10 staat spontaan een heleboel voorkeurstemmen krijgt, is daar niets 
van te zeggen, zolang hij daar zelf maar geen campagne voor voert. We raden 
echter iedereen aan om op iemand te stemmen die op een verkiesbare plaats 
op de lijst staat. Daarmee bedoel ik dus iemand die bij de bovenste 7 of 8 kan-
didaten van de lijst hoort.

Laten we met z’n allen meeleven met de verkiezingscampagne! We wensen 
iedereen die daarin een taak heeft het nodige toe. We hopen dat er een kandi-
datenlijst ontstaat met principiële en bekwame mensen. Verder vraag ik u om 
allemaal ons steentje bij te dragen. Hoe u dat doen kunt? Als u lid bent ver-
wachten we u op de vergaderingen. Als er om geldelijke steun wordt gevraagd 
wilt u toch ook wel meehelpen? Wilt u vooral proberen onze partij op te dragen 
in het persoonlijke gebed? Laten we het verwachten van Hem van Wie de dich-
ter zong:

…Op U stond vast der vaderen betrouwen,
Gij zaagt hen aan, Gij hebt, wanneer z’in noden
Tot u om hulp, vertrouwend zijn gevloden,
Hen bijgestaan.

S.D. van Koeveringe
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T (0113) 57 17 58 
F (0113) 57 38 94

E info@bouwraadhuis.nl
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Garden & flowersGarden & flowers

www.walhoutbestratingen.nl

Zuidweg 23, 4413 NL  Krabbendijke
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e-mail: walhoutbestratingen@filternet.nl

Wij zijn er voor u om uw
complete tuin aan te leggen

en te onderhouden, o.a.:
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- Tuinlampen
- Waterpartijen

Handel in SierBeStratinG

BESTRATINGSBEDRIJF  WALHOUTBESTRATINGSBEDRIJF WALHOUT
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Uit de Raad 1
Bijdrage SGP aan de Begrotingsvergadering 2010

De laatste begrotingsvergadering van de Raad in deze samenstelling. We gaan 
een verkiezingsjaar in. Een jaar dat er financieel niet zo goed uit zal gaan zien, 
zeker wanneer we nog verder weg kijken. Dat betekent dat het vervullen van 
schone beloftes nog zwaardere lasten met zich mee zal gaan brengen. Ver-
kiezingsretoriek is op zich natuurlijk prachtig, echter we zullen het wel waar 
moeten maken. 
In de magere jaren die aangevangen zijn past ons dan ook bescheidenheid. We 
zullen moeten accepteren dat het allemaal wat minder moet. De gevolgen van 
de financiële crisis zullen ons als gemeente nog heel lang achtervolgen. Het 
inspringen door de overheid in het financiële systeem moet offers kosten, en de 
financieringssystematiek van de gemeentes brengt met zich mee dat deze pijn 
ook door ons zal worden gevoeld.
De eerlijkheid gebiedt ons te zeggen dat het tot nu toe nog wat mee lijkt te val-
len, alhoewel we daarmee absoluut niet willen bagatelliseren hoeveel verdriet 
en zorg tegenvallers op individueel gebied met zich mee kunnen brengen. Hoe 
dan ook, als gemeente kunnen we zware jaren tegemoet zien.
Over de begroting en de voorgestelde 1e begrotingswijziging kunnen we kort 
zijn. De ingediende wijziging is een knap stukje werk, alhoewel we wel moeten 
beseffen dat dit grotendeels te realiseren is vanwege het feit dat we wat vettere 
jaren achter ons hebben en door het feit dat onze reserves door strak beleid 
aanzienlijk zijn gegroeid, en daar kunnen we nu voorzichtig wat vruchtjes van 
plukken. Dat houdt tegelijkertijd wel in dat dit soort kaasschaafsel eindig is. De 
rek is er een keer uit. De SGP kan zich vinden in deze begroting met de kant-
tekening dat wij in de besluitenraad nog met een lijstje komen van zaken waar 
wij om principiële redenen op tegen zijn.
Vz, de SGP ziet de komende jaren met zorg tegemoet. Wij vinden het dan ook 
cruciaal dat er keuzes worden gemaakt. Keuzes, die wellicht ook wel pijn zul-
len doen. We mogen echter niet als de struisvogels doen, maar laten we ons 
voorbereiden op de toekomst. Dat zijn we naar onszelf en naar onze kinderen 
toe verplicht.
Al eerder hebben we voorzichtig aangegeven of we onze ambities niet wat bij 
moeten stellen, hoewel ook wij beseffen dat dit zuur is. Echter, ambitiestatements 
en mooie projectplannen blijken binnen een jaar ineens veranderd en onhaalbaar 
te zijn. Laten we daar op anticiperen en laten we er voor waken om doelen na te 
streven die onhaalbaar zijn. Laten we de mensen en middelen op zaken inzetten 
die wel te realiseren zijn en laten we geen te grote broek aantrekken.
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Echter, er moet meer gebeuren. De SGP roept het college op om op een 
zorgvuldige wijze een plan te maken waarin diverse scenario’s in kaart wor-
den gebracht die geëffectueerd kunnen worden als de financiële situatie voor 
de gemeente verder verslechterd. Dat dit gebeurd is vrijwel zeker, daar zijn al 
diverse geluiden vanuit Den Haag die daarop wijzen. Concreet houdt het in, dat 
het College na moet gaan denken welke offers zullen moeten worden gebracht 
bij diverse scenario’s, bijvoorbeeld bij een vermindering van een half miljoen 
euro doen we dit, bij vermindering van één miljoen euro nemen we die en die 
maatregelen etcetera. Wellicht is het een idee dat hierbij ook een werkgroep 
vanuit de Raad bij wordt betrokken, of bijvoorbeeld de accountantscommissie.
Na het maken van de keuzes kunnen dan verdere besparingsplannen verder 
worden ingevuld. Het is verleidelijk om nu een hoop besparingen te gaan zoe-
ken, maar laten we het alstublieft constructief en structureel aanpakken. Tege-
lijkertijd moeten we waken voor te veel incidentele uitgaven, zoals we ook de 
afgelopen maanden weer hebben gehad. Dit soort tegenvallers moeten we wel 
compenseren, vandaar dat de SGP vorige week niet instemde met het laten 
vrijvallen van het IZA geld aan het personeel.
Voorzitter en overige leden van het College, het bedrijven van politiek in finan-
cieel zwaar weer is niet zo aangenaam, anderzijds worden wij geroepen om 
de gemeente te besturen met alle middelen die ons daarbij ten dienste staan. 
Gelukkig mogen wij u dan voorhouden dat er méér is dan geld alleen. Geluk is 
soms te vinden in van die kleine dingen, maar Het grote Geluk is alleen te vin-
den in de Vreze des Heeren. Die wensen wij U en de leden van de Raad en de 
burgers van Reimerswaal van harte toe.

HJK
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Uit de Raad 2
Herindeling havens

Door verschillende gebruikers is er al jaren lang op aangedrongen om de 
havens opnieuw in te delen. Onder andere watersportverenigingen, sportvis-
sers en de exploitanten van rondvaartboten hebben voor betere ligplaatsfacili-
teiten gepleit. 
Inmiddels is met een groot aantal betrokkenen gesproken, met name met de 
gebruikers van de Beatrix- en Julianahaven. Onderzocht is op welke wijze bin-
nen de contouren van de bestaande havens geprobeerd kan worden aan hun 
wensen te voldoen.
Na onderzoek te hebben gedaan is toen voorgesteld om de vissersschepen van 
de Beatrixhaven naar de Julianahaven te verplaatsen. 
De vrijgekomen ruimte kan dan worden gebruikt voor sportvissers en rondvaart-
boten.	Ook	zullen	er	ca.	50	ligplaatsen	voor	de	pleziervaart	beschikbaar	komen.	
Dit winsteffect van de watersport geeft gemengde gevoelens, want onze vis-
sershavens, waar ze toch voor aangelegd zijn, zien we steeds meer inkrimpen 
door velerlei oorzaken.
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We hopen dat dit niet verder toeneemt en we moeten toch blijven waken dat 
de visserij, wat toch hopelijk hoofdmoot blijft in Yerseke, niet te veel verdrongen 
wordt door de pleziervaart.
Want al is de vloot ingekrompen, gelukkig hebben we toch nog een prachtige 
vissersvloot.
Door de veranderde vistechnieken zouden we in de toekomst wel eens een 
totaal ander beeld bij de havens kunnen krijgen, zeker in de periodes als de 
MZI’s naar de wal komen en het soort schepen zou ook wel eens van een ander 
model kunnen worden dan onze tegenwoordige schepen. Wat ook onze aan-
dacht heeft, betreft de ligplaatsen voor onze jeugdige gebruikers.
Waar we ons tegen verzetten is dat wanner je een ligplaats in de haven wilt 
huren, je verplicht wordt lid te worden van de watersportvereniging. Dit gaat 
ons te ver omdat deze vereniging ook op zondag activiteiten organiseert. 
Tot slot de financiële zijde. Met het realiseren van aanpassingen zoals steigers, 
meerpalen, baggerwerken etc. zal toch een bedrag gemoeid zijn van plusminus 
€ 1.100.000,-. Wij denken wel dat dit een verantwoorde investering is.

Lid havencommissie,
Namens de gemeente, A. van Stee
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Uit de Staten
“droge grond en natte voeten”

De afgelopen tijd is het nieuws in Zeeland voor een belangrijk deel gedomi-
neerd door zaken aangaande de vele dossiers die te maken hebben met de 
Westerschelde. Van natuurcompensatie als gevolg van de eerste verdieping, 
tot een mogelijke nieuwe ontpoldering als gevolg van een verdieping (3e) die 
er nog niet is. Het lijkt alsof er op het gebied van Ruimte, Ecologie en Water 
(REW), een van de twee commissies waar ondergetekende deel van uitmaakt, 
weinig anders te doen is. Niets is minder waar. Een korte impressie.

Waterkennis te gelde maken
De provincie Zeeland (Nederland) coördineert het initiatief van een internatio-
nale klimaatcoalitie om een Knowledge and Innovation Community (KIC) op te 
richten. De provincie gaat hiermee in op een oproep van het Europees Instituut 
voor Innovatie en Technologie (EIT) dat beoogt Europese innovaties van top-
kwaliteit te bevorderen en nieuwe oplossingen aan te reiken voor grote uitda-
gingen op het gebied van o.a. klimaatverandering.

Dit sluit aan op de ambities van de provincie Zeeland: 
1.  alles wat met water te maken heeft (waterbouw en deltatechnologie) onder-

zoeken, benutten en uitventen en; 
2.  het collegeprogramma, waarin het gewaagde doel is opgenomen dat Zee-
land	in	2015	op	een	internationaal	podium	wil	staan	als	aansturende	instantie	
voor innovaties op het gebied van klimaatverandering, in samenwerking met 
partners uit het bedrijfsleven, overheden en kennisinstellingen. 

Op initiatief van de provincie is inmiddels een groot internationaal netwerk 
ontstaan. Het is uiteraard niet voor niets dat de internationale partijen bij het 
Zeeuwse initiatief zijn betrokken. Zij zien allemaal de kansen die Zeeland biedt: 
klassieke waarden op het gebied van waterbouw en nieuwe ontwikkelingen op 
het gebied van deltatechnologie. De partijen hebben ingeschat dat het Zeeuwse 
projectvoorstel, bouwend op de kracht en het potentieel van de partners, een 
goede kans maakt. 
 zie ook www.zeeland.nl/persberichten

Kaderrichtlijn water
Medio oktober staat de uitwerking van de Europese Kaderrichtlijn Water op 
de agenda ter behandeling in de commissie REW, in combinatie met het ont-
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werp-stroomgebiedbeheerplan Schelde. Dit laatste is een verplichting volgend 
uit de Europese Kaderrichtlijn Water. De in de Europese Kaderrichtlijn Water 
genoemde normen etc. geven het Rijk, de provincies, gemeenten en water-
schappen heel wat huiswerk. En daarbij zijn reacties naar de Statenfractie van 
harte welkom!

Volkerak Zoommeer - Maatregelen aanpak blauwalgen
In	2005	en	2006	is	een	studie	uitgevoerd	naar	de	bestrijding	van	blauwalgen	in	
het Volkerak-Zoommeer. De resultaten van deze studie laten zien dat het niet 
mogelijk is om het probleem goed aan te pakken zonder dat zeer ingrijpende 
maatregelen worden genomen. Er wordt een advies opgesteld voor mevrouw 
Schultz van Haegen, Staatssecretaris van Verkeer en Waterstaat, over de uit-
voering van maatregelen.

Eind	 2005	 is	 een	 studie	 gestart	 naar	 een	 oplossing	 voor	 het	 blauwalgenpro-
bleem. Het initiatief daarvoor is genomen door de Rijksoverheid, de drie provin-
cies, de waterschappen en de gemeenten in het gebied. Het Bestuurlijk Overleg 
Krammer-Volkerak (BOKV) heeft afgelopen tijd geconcludeerd dat het inlaten van 
zout water de enige werkzame oplossing is tegen de blauwalgen. Maar verder is 
ook geconstateerd dat hier nog risico’s aan kleven en dat de consequenties van 
deze maatregel groter en verderstrekkend zijn dan aanvankelijk was voorzien.

Voordat verzilting van het Volkerak-Zoommeer als maatregel tegen blauwal-
gen kan worden toegepast, dient veel beter inzicht te worden verkregen in de 
onbedoelde bijwerkingen en de oplossingen daarvoor. Het BOKV vindt dat een 
besluit over het eventueel weer zout maken van het Volkerak-Zoommeer paral-
lel moet lopen met een beslissing over de zoetwatervoorziening voor de land-
bouw. Dit is ook de mening van de SGP fractie.

Gedacht wordt onder andere aan het onderzoeken van mogelijkheden om de 
zoutindringing te verminderen en andere manieren van zoetwatervoorziening 
voor de landbouw.
De tijd dringt. Want in 2009 moeten op grond van het Europese natuur- en water-
beleid de maatregelen worden vastgesteld die zullen leiden tot een schoon en 
ecologisch gezond Volkerak-Zoommeer. Dit betekent dat besluitvorming over 
de oplossing komend jaar moet plaatsvinden. Opmerkingen en reacties over de 
problematiek rond het Volkerak Zoommeer zijn van harte welkom.
 zie ook www.zeeland.nl/maatregelen aanpak blauwalgen

Joan van Burg
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belastingzaken – administraties – adviezen

Marijkelaan 11
4401 GE  Yerseke

Postbus 9
4400 AA  Yerseke

www.baaijbelastingadviseurs.nl

Telefoon (0113) 57 26 20
Telefax (0113) 57 38 99

Aangesloten bij FISCOUNT
een samenwerkingsverband
met registeraccountants
en fiscaal juristen

tevens uw adres voor:

•	 Ski- en dakkoffers (ook verhuur)
•	 Fietsendragers
•	 Aluminium oprijplaten van 200 tot 

26.000 kg draagvermogen
•	 Onderdelen van aanhangwagens
•	 Verhuur van (bagage)aanhangwagens
•	 Accessoires
•	 Onderhoud en reparatie van
 aanhangwagens

Kijk ook op www.aanhangwagenskoster.nl

Hét adres voor alle vervoersmogelijkheden 
achter en op uw auto!

Zuidweg 37
4413 NL  Krabbendijke

dealer van eduard, Weymar
en daxara aanhangwagens

Een BOVAG
aanhangwagenbedrijf
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Uit de Tweede Kamer
Ontpoldering

Het is een thema, dat de afgelopen jaren telkens weer opdook. In en buiten 
Zeeland maakte het veel emoties los: de ontpoldering als middel om de kwali-
teit van de natuur te verbeteren.

Vanuit de Tweede Kamer hebben wij steeds sterk geopponeerd tegen drei-
gende ontpolderingen van landbouwgronden. Het stuit op ethische bezwaren 
om kostbare, vruchtbare gronden tegen de zin van betrokken gebruikers op te 
offeren. Bovendien gaat het hier in het licht van de Zeeuwse geschiedenis ook 
om een gevoelige kwestie, als het water weer wordt toegelaten op de in het ver-
leden op het water veroverde gronden. Zeker, hier speelt ook een stuk emotie 
mee - maar hoort het niet juist ook bij verstandig beleid om met begrijpelijke 
emoties rekening te houden?

Het is niet vanuit onverschilligheid tegenover de waarden van de natuur, dat de 
SGP zich tegen gedwongen ontpoldering verzet. Integendeel: wij beseffen heel 
goed dat inspanningen en investeringen nodig zijn om de natuurwaarden op 
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peil te houden. Dat hoort evenzeer bij een goed rentmeesterschap. Maar wat 
ons wel tegen de borst stuit, is dat de exacte onderbouwing van de claims voor 
natuurherstel nogal eens mistig is. Dat komt het draagvlak niet ten goede. In de 
discussie over de ontpoldering van de Hedwigepolder werden we ook als par-
lement geconfronteerd met uiteenlopende informatie over de exacte staat van 
instandhouding van het Westerscheldegebied. Voor de noodzaak van bepaalde 
natuurmaatregelen wordt ook nogal eens verwezen naar Europese eisen. Veelal 
gaat het echter om gedetailleerde opgaven, uitgedrukt in aantallen hectares, 
waaraan Nederland zichzelf vrijwillig in het verleden heeft verbonden; zonder 
dat duidelijk was, wat de consequenties daarvan waren. Dat is precies wat ons 
als SGP-fractie ook dwars zit in de huidige discussie rond de ontpoldering in de 
Hedwigepolder: er is als het erop aankomt geen ruimte meer voor een integrale, 
politieke afweging. De natuurclaim is in verdragsteksten met België in beton 
gegoten, zonder dat er een terugvaloptie is voor het geval dat de natuurclaims 
tot een onbillijke uitkomst zouden leiden. Daar zit de pijn!

In het kabinetsbesluit van april jl. had het kabinet gekozen voor buitendijkse 
maatregelen voor natuurherstel in plaats van ontpoldering. Wij waren daar erg 
blij mee. Des te groter is de teleurstelling dat we achteraf gezien blij gemaakt 
zijn met een dode mus. Begin oktober heeft het kabinet immers besloten als-
nog voor ontpoldering te kiezen.
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Wij verkeerden tot nu toe in de veronderstelling dat de lange tijd die het kabinet 
heeft genomen tussen het uitbrengen van het rapport-Nijpels en het kabinets-
besluit, was gebruikt voor een zorgvuldige voorbereiding. Dat blijkt nu niet zo te 
zijn. Daarover willen we dan ook graag opheldering in een debat met het kabi-
net, dat na het herfstreces staat gepland.

De beslissing tot ontpoldering doet geen recht aan een eerdere SGP-motie die 
uitdrukkelijk vroeg om ‘onverkort en blijvend’ van gedwongen ontpoldering af te 
zien. Het staat immers vast dat vrijwillige grondverwerving in de Hedwigepolder 
onmogelijk is. Juist nu komt het erop aan dat de Kamer aan de lijn van deze 
motie vasthoudt. “Uitspraak is uitspraak”. Het lijkt er inmiddels echter op dat 
de CDA- en CU-fractie, die de motie destijds wel aan een meerderheid hebben 
geholpen, het nu laten afweten. 
De juridische positie van de Kamer is helaas ook zeer verzwakt doordat bij de 
behandeling van de Scheldeverdragen een SGP-amendement om ontpolde-
ring alleen op vrijwillige basis te laten plaatsvinden, door de coalitiepartijen als 
‘overbodig’ van de hand is gewezen. Daarmee heeft een kamermeerderheid 
zichzelf buiten spel gezet. Te vrezen valt dat we daarvan nu de wrange vruchten 
gaan plukken.

Deze discussie gaat over meer dan alleen over de Hedwigepolder. Wij zijn 
bezorgd voor de precedentwerking die van deze gang van zaken kan uitgaan; 
dat hiermee het hek wordt opengezet voor nieuwe ontpolderingen in Zeeland. 
De opgaven voor natuurherstel reiken volgens het vorig jaar uitgebrachte rap-
port van de cie. Nijpels immers veel verder. De schimmige onderbouwing en de 
vergaande consequenties van die natuuropgaven vragen om een fundamentele 
heroverweging!

Kees van der Staaij
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Op onze nieuwe locatie, in een nieuw bedrijfspand, met een geheel nieuwe presenta-
tie bieden wij voor zowel bedrijf als particulier een uitgebreide collectie werkkleding,      
vrijetijdskleding, veiligheidsschoenen en persoonlijke beschermingsmiddelen aan.

Wij zijn dealer van onderstaande merken:

HAVEP, ORCON, BJÖRNKLÄDER, BLÅKLÄDER, BRAM’S PARIS, SANTINO, US BASIC, 
ROM88, GRISPORT, ELTEN, EMMA, SAFETY JOGGER, NORTH SAFETY, PELTOR, 3M enz.

Wilt u uw kleding laten voorzien van uw bedrijfslogo en/of -naam? De mogelijkheden die 
wij u bieden zijn: borduren, transfereren of zeefdrukken. Bij grote aantallen kan dit direct 
ingeweven worden in het artikel. Vraag een offerte aan en u zult versteld staan.
Informeer of kom vrijblijvend langs op bovenstaand adres.
Bezoek nu ook onze website www.vandevreede.nl
Emailadressen zijn: jaap@vandevreede.nl en jos@vandevreede.nl

Van de Vreede Bedrijfskleding
Bezoekadres:
Oude Rijksweg 19L-19M
4413 NK Krabbendijke
Postadres:
Postbus 15, 4413 ZG  Krabbendijke
T (0113) 50 24 73 - F (0113) 50 12 96
GSM 06 - 53 83 97 82

Hoekman Kaasboerderij ‘‘De
Pieterspolder’’

BURGTOURS

25e jaargang, no. 3‘Verenigingsnieuws’ is het verenigingsorgaan van
mannenkoor Ethan uit Yerseke en verschijnt 3x per
jaar, te weten: eind februari, eind juni en eind okto-
ber. Het blad wordt verspreid onder leden, kerken-
raadsleden, adverteerders en donateurs.

Bestuur
Voorzitter: C.G. de Witte,
Stoofboogerd 44, 4421 DE Kapelle,
tel. (0113) 344783; email: cgdewitte@hetnet.nl

2e voorzitter: J.C. Doudeijns,
Dahlialaan 1, 4401 GW Yerseke,
tel. (0113) 571770; email: j.doudeijns@acconavm.nl

Secretaris: C. van Burg,
Margrietstraat 30, 4401 EZ Yerseke,
tel. (0113) 573681; email: cvanb@solcon.nl

2e secretaris: W.A. Witte,
Oranjeplein 1, 4455 AA Nieuwdorp,
tel. (0113) 612201; email: wawitte@kliksafe.nl

Penningmeester: A.P. Overbeeke,
Burg. Sinkelaan 15, 4401 AL Yerseke,
tel. (0113) 573956; email: apoverbeeke@kliksafe.nl

Muziekbeheer: K.M. Staal,
Fregatstraat 79, 4401 JE Yerseke,
tel. (0113) 573905; email: kmstaal@hetnet.nl

Algemeen adjunct: J. Hoogerland,
Klaasputhoek 25, 4481 CG Kloetinge,
tel. (0113) 220707; email: jhoogerland@solcon.nl

Leiding
Dirigent: J. Oostdijk,
Vroonland 17, 4401 JW Yerseke,
tel. (0113) 572020

Organist: C.J. van der Hart,
Nieukerckestraat 85, 4413 EK Krabbendijke,
tel. (0113) 502905; email: c.vanderhart@kliksafe.nl

Reservedirigent: J.A. de Rijke,
Valeriaanstraat 25, 4537 DD Terneuzen,
tel. (0115) 614582

Reserve-organist: A. Bout, 
Verbrandestraat 33, 4691 CL Tholen,
tel. (0166) 604518

Koormeester: C. van Burg,
Margrietstraat 30, 4401 EZ Yerseke,
tel. (0113) 573681; email: cvanb@solcon.nl

Bankrelatie: 37.39.30.267 (Rabobank)

Inhoudsopgave
Meditatie 1
Van de redactie 3
Van de voorzitter 4
Van het secretariaat
- Ledenallerlei 7
- Verslagen bestuursvergaderingen 9
Een terugblik op
- Yerseke, 31 januari 12
- Tiel, 7 maart 15
- Goes, 30 april 20
- Goes, 15 mei 25
Ik geef de pen aan 26
Dagboek van een mosselvisser 29

Redactie
M.A. Biersteker, Steeweg 14, 4401 AP Yerseke,
tel. (0113) 572566

B.R. van Engelenhoven, Oude Boogaert 17,
4401 BW Yerseke, tel. (0113) 751019;
email: bartve@kliksafe.nl

J. Hoogerland, Klaasputhoek 25,
4481 CG Kloetinge, tel. (0113) 220707;
email: jhoogerland@solcon.nl

W. Nijsse, Nassaulaan 135, 4461 SW Goes,
tel. (0113) 220417; email: w.nijsse@solcon.nl

Eindredactie
De voorzitter

Lay-out
B.R. van Engelenhoven en C.J. van Iwaarden

Foto voorzijde
Het samengestelde mannenkoor tijdens de
Oranjezangavond te Goes (30 april)

Mobiele bereikbaarheid bestuur
tijdens busreizen:
- 06-22 470 028 (C.G. de Witte)
- 06-53 371 652 (J.C. Doudeijns) 
- 06-50 935 755 (C. van Burg)
- 06-40 900 502 (W.A. Witte)
- 06-11 155 424 (A.P. Overbeeke)
- 06-10 579 207 (J. Hoogerland)

BURGT     URS Wij verzorgen het vervoer voor:

- Meerdaagse reizen - Huwelijksjubilea

- Dagtochten - Familiereizen

- Schoolreizen - Personeelsreizen

- Schoolkampen - Verenigingen

- Bruiloften - Bedrijfspresentaties

U reist met luxe touringcars, die voorzien zijn 

van het Keurmerkcertificaat. 

Vraag gerust eens een geheel vrijblijvende offerte aan.

Margrietstraat 30
4401 EZ Yerseke
tel. 0113-573681
E-mail: info@burgtours.nl
Website: www.burgtours.nl
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GOUDA
BOERENKAAS

HOLLANDFam. C.N. van Schaik

Sint Pieterspolder 4

Kruiningen

Tel. (0113) 38 11 35

Tot ziens!

Open:
donderdag: 13.00 - 17.00 uur

vrijdag: 08.00 - 17.00 uur
zaterdag: 08.00-12.00 uur

B O E R E N K A A S
WAT ECHT IS MAAK JE NIET NA
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SGP-jongeren Reimerswaal
Grenzeloze hulp

Na veel voorbereidingen was het dan zover! Op 18 september vond de barbe-
cue van de SGP-jongeren plaats. Het onderwerp was “Grenzeloze hulp!?”. Voor 
de inleiding  van dit onderwerp was mevrouw Schiebaan van ‘Artsen zonder 
Grenzen’ uitgenodigd. De locatie waar dit allemaal gebeurde was tuincentrum 
Nieuwenhuijse in Yerseke.

Na de inloop opende Adriaan de avond en vroeg hij een zegen over de maaltijd. 
Daarna werd er heerlijk gebarbecued en was het wachten op de spreekster, die 
later op de avond kwam.

Na het aanleggen van de stroomvoorziening om de laptop en beamer draai-
ende te houden, kon de presentatie beginnen. De presentatie was ingedeeld in 
2 onderwerpen. Als eerste vertelde ze iets over de organisatie ‘Artsen zonder 
Grenzen’ en vervolgens iets over de missies waarin zij actief geweest was.

‘Artsen zonder Grenzen’ is een internationale organisatie. Ze zet zich in voor de 
risicogebieden van deze wereld. Hoofdzakelijk wordt er medische hulp gebo-
den aan  mensen in nood, maar naast deze medische hulp is ‘Artsen zonder 
Grenzen’ op veel verschillende gebieden actief. Hierbij valt te denken aan het 
maken van sanitaire voorzieningen en het overdragen van de kennis die de uit-
gezonden artsen hebben van de plaatselijke bevolking. Het speerpunt van deze 
organisatie is het aanwezig zijn in de risicogebieden. Het is meestal de laat-
ste organisatie die zo’n risicovol gebied verlaat. Dit gebeurt pas als de situatie 
onhoudbaar is geworden, aldus mevrouw Schiebaan. Dit houdt in dat de zorg 
die gegeven wordt soms onder  barre omstandigheden moet plaatsvinden. Er is 
niet altijd een ziekenhuisbed in noodsituaties beschikbaar. Dan kan het zijn dat 
een kartonnen doos als vervanger daarvan dienst doet. 
‘Artsen zonder Grenzen’ focust zich ook op de zorg voor moeder en kind; dit is 
vooral omdat dit de zwakste groep van de maatschappij is in de gebieden waar 
hulp geboden wordt.
Hoe gaat ‘Artsen zonder Grenzen’ nu te werk in het kiezen van de gebieden die 
in aanmerking komen voor de hulp van deze organisatie? Mevrouw Schiebaan: 
“Ieder jaar wordt bekeken welke gebieden in de wereld noodhulp nodig heb-
ben, die de hulp van ‘Artsen zonder Grenzen’ nodig hebben. Daarna wordt er 
naar deze gebieden onderzoek gedaan. Als dit positief uitpakt besluit ‘Artsen 
zonder Grenzen’ hulp te gaan bieden. Bij acute rampen, uitbreken van ziektes, 
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gaat dit anders in het werk. Dan gebeurt het wel dat je binnen een paar dagen 
in zo’n gebied bent om hulp te bieden.” 
Ook vertelde mevrouw Schiebaan waarom zij gekozen had om zich uit te laten 
zenden door ‘Artsen zonder Grenzen’. Voor haar was vooral het overbrengen 
van kennis de belangrijkste drijfveer. 
Er was ook gelegenheid om vragen te stellen. Een belangrijke vraag: “Je wordt 
als christen uitgezonden, geef je dan ook iets van je geloofsovertuiging mee 
aan de mensen die je helpt?” Het antwoord luidde: “Je gaat met de motivatie 
om te helpen en als je uitgezonden wordt door ‘Artsen zonder Grenzen’, heb je 
te maken met het mandaat van deze organisatie. Dit betekent dat je je neutraal 
dient op te stellen en geen voorkeur uitspreekt voor religie of bevolkingsgroe-
pen. De kans dat je iets van je geloofsovertuiging over kunt dragen, is daardoor 
nihil.” 

Adriaan sloot de avond met het lezen van de gelijkenis over de Barmhartige 
Samaritaan uit Lukas 10, in aansluiting op het thema. Ook de vraag die de 
Schriftgeleerde daarna stelt aan de Heere Jezus is belangrijk. Als eerste God 
liefhebben boven alles en daaruit volgt het liefhebben van de naaste. De wetge-
leerde liep hier vast, hier geldt dan ook: aan de vruchten kent men de boom. Als 
je werkelijk gelooft, zul je proberen deze twee grote geboden te houden. 

We kunnen terugzien op een zeer geslaagde avond, vol gezelligheid, waar ook 
werd stilgestaan bij het leed van de naaste. Al met al een mooie avond! 

• TAXATIES  • ADVIEZEN

Taxatie- & Advieskantoor Rijk

•  Hoofdstraat 54  •  4416 AE Kruiningen
•  Telefoon: 0113 - 57 28 35  •  Telefax: 0113 - 57 41 10
•  www.advieskantoorrijk.nl • info@advieskantoorrijk.nl

Ta x a t e u r s  O n r o e r e n d  G o e d
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Vroonland 17 • 4401 JW Yerseke

Tel. (0113) 57 20 20

Fax (0113) 57 00 19

Voor al uw bouwactiviteiten

Oostdijk v.o.f.

Wij drukken ook kettingformulieren
Vraag geheel vrijblijvend offerte aan!

BOEKEN
KANTOORARTIKELEN

dRuKwERK van adreskaartje tot boek!

Voor al uw…

drukkerij:
Zuidweg 19

Krabbendijke
T 0113 - 50 14 02
F 0113 - 50 24 88

E velzenbv@zeelandnet.nl

Boekhandels:
Dorpsstraat 83
Krabbendijke

T 0113 - 50 61 73
F 0113 - 50 31 72

’s-Gravenstraat 17
’s-Gravenpolder
T 0113 - 31 13 09

Schoolstraat 3
Aagtekerke

T 0118 - 58 34 06
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Intervieuw raadsleden
liggen we nog op koers?

De raadsperiode 2006-2010 spoedt zich alweer ten einde. Op 3 maart 2010 
hopen we immers naar de stembus te gaan voor de verkiezingen van de 
gemeenteraad! Daarom hebben we een gesprek aangevraagd met onze fractie 
om u op deze manier te laten weten of we nog op koers liggen…

Onze fractie zit minimaal twee keer per maand bij elkaar om relevante zaken te 
bespreken, besluiten te nemen of stellingen in te nemen voor de maandelijkse 
openbare vergaderingen, zoals de opinieraad en de besluitraad. Wist u, dat ook 
u op deze vergaderingen welkom bent op de publieke tribune?

Op 24 september j.l. konden we terecht op zo’n fractievergadering, waar op 
punt 2 van de agenda het vraaggesprek stond met de redactie van ‘SGP Info 
Reimerswaal’. Aan de hand van de verkiezingsfolder 2006 hebben we onze 
raadsleden enkele vragen gesteld over het reilen en zeilen in de gemeente Rei-
merswaal. 
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identiteit:
De SGP staat voor het behoud van de christelijke identiteit en een beleid dat 
zich richt naar Gods geboden.

•	Zondagsrust	-	Hoe	komt	het,	dat	de	kermis	in	Hansweert	dit	jaar	ook	op	zon-
dag is gehouden?
Handhaving van de zondagsrust blijft ons streven, maar bij het stemmen is het 
toch altijd de helft +1. Binnen het college stond onze wethouder op dit punt 
helaas alleen. Gelukkig is de Woonbeurs in Goes NIET bemand geweest op 
zondag, dit mede dankzij de steun van onze coalitiegenoten. Er bestaat geluk-
kig wel begrip voor ons standpunt.

•	Gehandicaptenzorg	-	“Bureaucratie	blokkeert	mantelzorgers”,	was	pas	in	het	
RD te lezen. Geldt dit ook voor Reimerswaal?
Om als gemeente te kunnen handelen, is er eerst een medische indicatie 
nodig. Als die positief uitvalt, ontstaan er mogelijkheden om de mantelzor-
gers te ondersteunen. Een recent geslaagd voorbeeld is de uitbreiding van 
een woning geweest om thuis zorg te kunnen blijven bieden. Het beleid is er 
in toenemende mate op gericht, dat gehandicapten en ouderen langer thuis 
kunnen blijven wonen.
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•	Aanpak	overmatig	alcoholgebruik	-	Heeft	dat	resultaat	opgeleverd?
Jawel, hoe heeft onze heer Huizen zich ingezet voor een goed beleid, zelfs zo, 
dat we hiermee landelijk hebben gescoord!

leefbaarheid:
De SGP acht de leefbaarheid in de gemeente van groot belang.

•	Starterswoningen	-	Zijn	er	voldoende	van	deze	woningen?
In Oostdijk, Krabbendijke, Rilland en Yerseke zijn inmiddels starterswoningen 
gerealiseerd. In Kruiningen bestaat er momenteel te weinig belangstelling 
voor deze woningen, maar dat is ook niet los te zien van de economische cri-
sis. Een ander punt is, dat kopers van bestaande woningen tegenwoordig ook 
in aanmerking komen voor een starterslening. Inmiddels hebben verschillende 
personen van die nieuwe regeling gebruik gemaakt. 

•	Speeltuin	en	speelterreintjes	-	We	missen	de	grote	speeltuin	nog!	
Klopt helemaal, eerst hebben we de speelterreintjes aangepakt. Deze hebben 
een flinke facelift ondergaan. Voor Kruiningen ligt er momenteel een voorstel 
voor een nieuw speelterreintje aan het Eindje de Rondte. Bij de bouw van het 
nieuwe politiebureau wordt de omgeving daar opnieuw ingericht. En dat ziet 
er zondermeer goed uit.
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De realisering van een grote speeltuin in onze gemeente is beslist niet uit 
beeld. Na een lange zoektocht en veelvuldig overleg met diverse instanties is 
het nu zover, dat bekeken wordt, of er in de buurt van ‘Den Inkel’ een speeltuin 
kan worden gerealiseerd. Planologisch zal een en ander daar wel lukken, maar 
in financieel opzicht hebben we met een probleem te maken. Want het gaat 
om heel grote bedragen!

•	NS	stations	-	Zijn	er	over	deze	vorm	van	openbaar	vervoer	nog	ontwikkelin-
gen te melden? Kan de fractie tegengaan, dat het onderhoud aan het spoor 
op zondag wordt uitgevoerd? 
Nee helaas, de gemeente heeft geen enkele zeggenschap over dit zondags-
werk.
Wel positief is, dat niet alleen ál de stations in de gemeente zijn behouden, maar 
dat het station Kruiningen-Yerseke ook zijn intercity-status heeft behouden.

Billijkheid:
De SGP vindt dat subsidies doelmatig en principieel verantwoord besteed moe-
ten worden.

•	Subsidies	-	Gaan	we	de	Zeeuwse	Muziekschool	nu	wel	of	niet	subsidiëren?
Laten we voorop stellen, dat we NIET tegen muziekonderwijs zijn! Maar omdat 
het beleid en de samenwerking te wensen overlaten, hebben we als raad 
besloten te onderzoeken wat het kost om deze gemeenschappelijke regeling 
te verlaten. Daarbij moet ook in beeld worden gebracht wat een eventueel 
alternatief ons gaat kosten.
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•	Bijdrage	sportaccommodaties	-	Zijn	de	sportvoorzieningen	in	onze	gemeente	
inmiddels kostendekkend?
Een aantal jaren geleden bedroeg het dekkingspercentage 3 procent. Van iedere 
euro die aan sport werd besteed, werd drie eurocent door de gebruikers opge-
bracht en 97 eurocent door de gemeenschap! Die scheve verhouding hebben 
we aangekaart. Inmiddels is het dekkingspercentage opgekrikt tot 15 procent. 
Daarmee zitten we nog lang niet op het door ons gewenste percentage van 35 
procent. Maar politiek gezien is dit momenteel het maximaal haalbare.

Specifiek kwamen ook de dorpen zelf ter sprake:

Hansweert:
Behoud van het cultureel erfgoed - Hoe staat het met het behoud en het onder-
houd van de restanten van het oude sluizencomplex?
Momenteel wordt er weinig aan gedaan, maar de PvdA heeft een mooi plan gelan-
ceerd voor woningbouw. Hierin is ook een deel van de oude sluizen opgenomen.

Krabbendijke:
Buitendijks fietspad naar Yerseke staat al een poos op het wachtlijstje - Komt 
het nog?
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Als de zeedijk wordt verhoogd, wordt er een werkweg aangelegd zoals langs 
de Westerschelde. Het is de bedoeling dat deze werkweg in de toekomst als 
fietspad gebruikt mag gaan worden. Omdat een deel van de dijk zich echter in 
particuliere handen bevindt, zijn er nog wel wat hobbels te nemen.

Kruiningen:
Nieuwe impulsen middenstand - Heeft u hierin iets kunnen betekenen?
Er is een dorpsraad opgericht, die zich hiermee bezighoudt en die ook plannen 
bedenkt. Op zich is dat een goede zaak, want de situatie is ronduit zorgelijk. 
Als gemeente geven we graag onze steun aan plannen vanuit de middenstand. 
Her en der zien we gelukkig al wat verbeteringen en dat geeft moed voor de 
toekomst. Daarnaast zal de middenstand van Kruiningen ongetwijfeld iets gaan 
merken van de extra bewoners op het ‘Kruse Veer’. Cultuur en achtergrond spe-
len echter ook een rol. Als de inwoners hetgeen wél in het eigen dorp te koop is 
toch elders halen, blijft het voor de middenstand moeilijk…

Oostdijk:
Onderwijshuisvesting - Zit hier al vordering in?
In de afgelopen jaren zijn er allerlei voorbereidende werkzaamheden verricht. 
Daar was veel tijd mee gemoeid, omdat we met verschillende partijen te maken 
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hebben en het om grote bedragen gaat. Een school bouw je voor de komende 
veertig à vijftig jaar en dat moet je heel zorgvuldig doen. En zorgvuldigheid kost 
nu eenmaal tijd. We beseffen dat het geduld van het schoolbestuur, het perso-
neel en de ouders op de proef wordt gesteld, maar streven er nog steeds naar 
om zo snel mogelijk aan de slag te gaan. 

rilland:
De Poort - Hoe gaat het met de uitbreiding ervan?
Heet van de naald! Een deel van de grond voor de uitbreiding van De Poort 
wordt een dezer dagen geleverd. Over het andere deel van de benodigde grond 
wordt nog overleg gevoerd met de eigenaar. Een groot voordeel is, dat de uit-
breiding in planologische zin inmiddels helemaal rond is.

Yerseke:
Herinrichting havens staat op als aandachtspunt - Hoe staat het hiermee? 
Gezien de gang van zaken in de schaal- en schelpdierensector is de herinrich-
ting behoorlijk vertraagd. Inmiddels is er wel een plan gemaakt en is dit ook met 
de gebruikers van de havens besproken. Hoe het ook zij, momenteel staat de 
visserij nog steeds boven de pleziervaart. En wat ons betreft moet dat ook zo 
blijven. Een punt van zorg vormt de visserij in de toekomst. Omdat de manier 
van vissen mogelijk ingrijpend gaat veranderen, is er meer opslagruimte op het 
haventerrein nodig. Daarover moeten nog besluiten worden genomen.

Waarde:
Is er ook aan Waarde gedacht?
Jazeker! Het plan ‘Dorpzicht’ is voor een gedeelte gerealiseerd en de buurt-
bus hebben we kunnen behouden. Ook zijn er pogingen ondernomen om een 
bedrijfsverzamelgebouw te realiseren, maar daar wil de provincie niet aan mee-
werken.

Is er iets te melden over: Bath, Gawege, Stationsbuurt of Vlake?
In de omgeving van Bath wordt gezocht naar een geschikte locatie voor een 
geluidsportencentrum. Aanvankelijk dachten we aan een locatie bij het ‘smok-
kelpad’, maar de plannen daarvoor blijken niet haalbaar te zijn. Dit komt vooral 
door de gevarenzone van BASF. Over Gawege hebben we niets te melden. Over 
Stationsbuurt wel, want daar wordt langs de A58 een geluidswal aangelegd. Dit 
werk is inmiddels aanbesteed. En Vlake? Ja, dat plaatsje is inmiddels weer uit 
het nieuws…



29

Tot slot, kijkend naar de komende verkiezingen:

De vraag leeft in de achterban of er ook gedacht wordt over goede opvolging 
van de zittende, oudere, raadsleden. Hoe denkt u hierover?
Dit punt heeft zeker onze aandacht. Er bestaat hiervoor echter geen draaiboek, 
ook is er geen procedure voor ontwikkeld. Praktische invulling richting mogelijke 
gegadigden is moeilijk. We zijn benieuwd naar de uitslag van de plaatselijke 
kiesverenigingen. Want uiteindelijk beslissen zij over de kandidatenlijst!
De SGP in Reimerswaal heeft in ieder geval een betrokken en enthousi-
aste jongerengroep, wat ons hoopvol stemt voor de toekomst.

Kunt u tevreden zijn over de afgelopen periode?
Hoewel er altijd wensen blijven bestaan en sommige zaken ons ook zorgen 
baren, kunnen we gelukkig stellen dat er heel wat punten uit ons verkiezings-
programma zijn gerealiseerd. Maar belangrijker is, dat we, denkend aan artikel 
36 van onze Nederlandse Geloofsbelijdenis, mogen stellen, dat we, ondanks 
alle beroeringen om ons heen en ondanks alle tekortkomingen van onze kant, in 
onze gemeente toch nog een ‘stil en gerust leven’ mogen hebben.

A. Lokerse
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schildersbedrijf

saman v.o.f.

Valckenisseweg 41-43
4411 BP Rilland-Bath
Tel. (0113) 55 13 39
Fax (0113) 55 16 29

Voor al uw
schilderwerk

naar…

‘DE KLEURMAKER VAN DE STREEK’

Grintweg 79 - Yerseke - Tel. (0113) 572075

* Tuinbeplanting

* Kamerplanten

* Bestrating

* Potten/manden

* Tuingereedschap

* Vijvermateriaal

* Tuinhout

* Blokhutten

* Meststoffen

* Blokhutten

* Meststoffen

* Cadeau-artikelen

* enz.

Voor al uw tuinmateriaal

HOEKMAN
installatiebedrijf

HOEKMAN
tussen de scheldes

Valckenisseweg 34 
4411 BR 

RILLAND-BATH

Telefoon: 
0113 - 55 13 84

Fax: 
0113 - 55 26 25

info@hoekman-tussendescheldes.nl
www.hoekman-tussendescheldes.nl

Al 25 jaar uw
boek & kantoor-

specialist!!

U bent van harte welkom 
in onze winkel.

Noordzandstraat 34 - Yerseke 
Tel.	(0113)	57 2907,	fax	(0113)	57 38 73
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Op weg naar één Zeeuws Waterschap
Als gevolg van de voorgenomen fusie van Waterschap De Zeeuwse Eilanden 
en Waterschap Zeeuws Vlaanderen tot één Zeeuws Waterschap per 1 januari 
2011, zullen er in D.V. november 2010 weer verkiezingen voor het bestuur van 
dit nieuwe waterschap gehouden worden. Hoewel er over de dan te volgen 
procedure nog geen volledige duidelijkheid bestaat, is wel zeker dat dit weer 
volgens het lijstenstelsel zal gebeuren. Vandaar dat er in de loop van 2010 weer 
een kandidatenlijst zal moeten worden samengesteld. 
Vanuit het bestuur van de Prov. Vereniging zullen de kiesverenigingen benaderd 
worden met de vraag of ze namen van mensen willen doorgeven, die bereid 
zijn om een plaats op deze lijst in te nemen. Op deze lijst kunnen namen van 
mensen komen die reeds in het bestuur van een van beide waterschappen zit-
ting hebben (gehad), maar ook van mensen die de bereidheid en de bekwaam-
heid hebben om daarin eventueel zitting te nemen. De bedoeling is dat de lijst 
zo evenwichtig mogelijk wordt samengesteld. Daarbij zal rekening gehouden 
worden met o.a. de achtergrond, deskundigheid, de regionale spreiding van de 
kandidaten. 
De vraag is of er mensen in Reimerswaal zijn die een deel van hun tijd en krach-
ten aan dit noodzakelijke werk zouden willen geven. Ook als het gaat om zaken 
als veiligheid, waterbeheer in relatie tot grondgebruik en milieubeheer is het van 
groot belang dat daarbij uitgegaan wordt van de normen en waarden zoals die 
ons vanuit Gods Woord gegeven worden en waar de S.G.P. haar standpunten 
naar wil richten. Ieder van ons heeft met deze zaken direkt te maken.
Daarom de dringende vraag of u, als u zich door het bovenstaande aange-
sproken voelt, contact wilt opnemen met de secretaris van de PKV waartoe u 
behoort. D.V. hoort u dan in de loop van 2010 er meer over. 

Jac. A. Bliek
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VORKHEFTRUCKS

verkoop -- verhuur -- leasing -- service

Zuidweg	13-15,	postbus	52
4413 ZH Krabbendijke

tel.	(0113)	50 2610	fax	(0113)	50 61 46
E-mail: info@gebrweststrate.nl Internet: www.gebrweststrate.nl

Nieuwe TOyOTa
vorkheftrucks,

elektropallettrucks en 
handpallettrucks

alle types

Gebruikte vorkheftrucks
1-5	ton,	diesel	-	gas	-	elektrisch

Ook levering van alle accessoires, zoals:
side-shifts, kantelaars, traktiebatterijen etc.

Gespecialiseerd in heftruckverhuur!

Veiligheidskeuringen volgens VeBIT-voorwaarden.

Voor inlichtingen: Uw vertrouwd adres

als het om heftrucks gaat
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In gesprek met  
adverteerder Pieter Heykoop
Sfeer Gezelligheid Persoonlijkheid

In de advertenties die in Een Vaste Koers afgedrukt worden, treft u er altijd wel 
eentje aan van ‘De HeyZon’. We hebben Pieter Heykoop, de man achter dit 
bedrijf, opgezocht en met hem een gesprek gehad. Het komt juist goed gele-
gen, omdat het bedrijf op 4 oktober 2009 al weer 12½ jaar bestond. 

Beroepsmatige achtergrond van de heer Heykoop en ontstaan van ‘de 
HeyZon’

‘We maken er géén feest van’ zegt Pieter Heykoop als we even stilstaan bij het 
koperen jubileum van zijn sfeervolle bedrijf. Daarvoor hebben we het (gelukkig) 
te druk en ’t is hier tenslotte iedere week feest. Gevraagd naar zijn achtergrond 
wat betreft de uitoefening van zijn beroep en het ontstaan van ‘De HeyZon’ 
vertelt Pieter: ‘Op 4 april 1997 is ‘De HeyZon’ geopend door de toenmalige 
burgemeester De Groot van de gemeente Kapelle. Na het officiële gedeelte 
heeft de kerkenraad van de Gereformeerde Gemeente van Kapelle-Biezelinge 
ons een mooie huisbijbel overhandigd. ’s Avonds was er een gezellig samen-
zijn met familie, vrienden en relaties. Daarbij waren er enkele sprekers en ver-
zorgde mannenkoor Elim een miniconcert. Voordat we van start gingen met 
‘De HeyZon’, gesetteld in het voormalige kerkgebouw van de Gereformeerde 
Gemeente van Kapelle-Biezelinge, was ik, vanaf 1983 als kok verbonden aan 
huize	‘Toevlucht’	en	verzorgde	daar	voor	zo’n	40	à	50	mensen	de	maaltijden.	
Daarvóór werkte ik als kok in een Schippersinternaat in Rotterdam. Daar kook-
ten	we	met	3	koks	voor	350	schipperskinderen.	De	periode	daarvóór	werkte	ik	
in diverse restaurants: in Dordrecht, Ridderkerk en vervolgens bij het exclusieve 
restaurant ‘d’ Ouwe Werf’ in Veere. Na het voortgezet onderwijs begon ik op 
m’n 16e jaar de koksopleiding in Rotterdam en vervolgens in Breda. De liefde 
voor het koken? Dat is uiteindelijk begonnen in het ouderlijk huis. Mijn moeder 
kookte heerlijk. Ze stond iedere dag al vroeg in de keuken en maakte van iedere 
maaltijd veel werk. 
De naam ‘De HeyZon’ kwam tot stand, omdat we in eerste instantie met twee 
echtparen zijn begonnen, familie Heykoop en Zondag. Hey komt van Heykoop 
en Zon van Zondag. Zo simpel is het! Ja, hoe het kwam? Het kerkgebouw stond 
te koop. Dat trok me aan. Ik maakte graag buffetten en deed het kokswerk met 



34

groot genoegen. Met de heer Zondag hebben we toen de knoop doorgehakt 
en het gebouw gekocht. Dat was in februari 1997. Een aantal jaren later zijn 
we, op een goede manier, uit elkaar gegaan en kwam het bedrijf geheel in onze 
handen. Toen we begonnen, was er weinig aan te verbouwen. Het gebouw was 
kwalitatief heel goed. De grootste ingreep was het plaatsen van de keuken in 
de oude consistorie. Naast de diverse aannemers is er veel werk verricht met 
vrienden. We hebben alles aangekleed met stoffering, stoelen en tafels.  Na de 
aankoop kon het gebouw binnen zes weken in gebruik genomen worden. De 
eerste bruiloften en een concert met Klaas Jan Mulder & gebroeders Brouwer 
stonden al gepland! Het is een beetje een familiebedrijf geworden. Mijn vrouw 
Janine is werkzaam in de zalen en doet klantbesprekingen, personeelszaken 
en de boekhouding. Dochter Esther verzorgt de personeelsplanning. Ik neem 
de keuken, het gebouw, het management en hetgeen er nog bijkomt voor mijn 
rekening. We hebben meewerkende kinderen: één achter de bar, één bij de 
schoonmaakploeg, twee in de keuken. Verder zijn er 40 personeelsleden, alle-
maal op afroepbasis.
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Organist

Je zou Pieter Heykoop te kort doen en het zou een missing link zijn, als we niet 
even terloops informeren naar zijn muzikale loopbaan als organist.
Pieter daarover: ‘Als jochie van vier-vijf jaar speelde ik thuis al melodietjes op 
een speelgoedpianootje. Bij enkele buren ging ik toen orgel spelen, want thuis 
hadden we nog geen orgel. Maar m’n ouders kochten een orgel en lieten me les 
nemen. Zo is het orgelspelen ontwikkeld. Bij mij is ’t wel zo: ‘Met koken verzin 
ik ’t liefst zelf eigen recepten. Dat geldt ook ten aanzien van het orgelspelen; 
daar speel ik graag uit eigen keuken!’ Toen we in 1982 naar Yerseke verhuisd 
zijn, was ik inmiddels organist van mannenkoor Ethan geworden. Later ook 
kerkorganist in Yerseke. Dat was ik tevoren al geweest in Dordrecht, vanaf m’n 
vijftiende jaar. Inmiddels heb ‘k op veel orgels in binnen- en buitenland mogen 
spelen.’

Hoofdactiviteiten

Wat is nu de hoofdmoot van al de activiteiten die bij jullie plaatsvinden?
Pieter: ‘Allereerst de vele bruiloften! Verder de huwelijksjubilea, verjaardagen, 
bijvoorbeeld van opa en oma; personeelsfeesten; af en toe wordt er door ons 
zelf een buffetavond georganiseerd; kerstbijeenkomsten vinden hier plaats; er 
worden schoolvergaderingen gehouden; de gemeente Kapelle vergadert hier 
bijvoorbeeld bij een openbare vergadering waarbij mensen uit het dorp uitgeno-
digd worden. Van meetaf aan hebben we met de gemeente Kapelle goede con-
necties. Wat de grootte van de grootste zaal betreft. We hebben de zangers met 
hun aanhang van het grote koor van Deo Cantemus hier diverse keren gehad. 
Met 260 personen kregen ze een uitgebreid buffet, met alles d’r op en d’r an. 
Dat was een happening! Zoiets vergt wel organisatie. In de grote zaal kunnen, 
zonder	 de	 tafels,	 350	 à	 400	mensen	 plaats	 nemen.	 Als	 receptieruimte	 ga	 je	
terug	naar	200	à	250	personen	en	voor	een	maaltijd	kom	je	op	uiterlijk	260	man	
uit. Naast de grote zaal bevinden zich nog 3 verschillende ruimtes. De HeyZon 
is geen à la carte restaurant. Voor dat concept is nooit gekozen. Hier gaat alles 
uitsluitend op reservering. 
We hebben hier een keertje een SGP-bijeenkomst gehad met als sprekers 
de heren Van der Vlies en Van der Staaij. Hoeveel mensen er toen aanwezig 
waren? Het zat stampvol, ‘t was buitengewoon! We hadden nog veertig cen-
timeter podium voor de sprekers over! Het blijft constant improviseren, en dat 
vinden we fantastisch! 
Het eten vindt men hier van goede kwaliteit. Dat heeft ook m’n hoogste priori-
teit!’ 
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Controle en slot

Krijgen jullie jaarlijks ook controle?
Pieter: ‘Jazeker, elk jaar vindt er controle plaats op brandveiligheid. Ook is er de 
keuringsdienst die de keuken grondig naspeurt. Dit alles is naar tevredenheid ! 
D.V. volgend jaar willen we binnen een facelift aan het gebouw geven.’ Zijn  er 
speciale hoogtepunten die je wilt noemen? Pieter: ‘Elk feest wat hier gevierd 
wordt moet een hoogtepunt zijn! Een gouden moment! Samen met m’n vrouw, 
kinderen en onze medewerkers streven we naar dat doel. Eten en drinken kun 
je overal, maar juist dat persoonlijke en huiselijke in eigen sfeer staat bij ons 
hoog in het vaandel.‘ 

We wensen ‘De HeyZon’ veel succes toe, ook in de toekomende jaren!

M. J. van den Berge
C. van den Bovenkamp
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De Voordeligste Keukenspecialist!

WWW.PELMAKEUKENS.NL
Drager van het Keurmerk Kwaliteit Keukenbranche
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Murre Techniek b.v.
Total solutions for food processing

www.MurreTechniek.nl

Innovatie voor duurzame mosselvisserij

www.easyfarm.eu
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Wie komt ons helpen?
De redactie van ‘Een Vaste Koers’ is op zoek naar nieuwe medewerkers. Twee 
maal	 per	 jaar	 verschijnt	 ons	 infobulletin	 in	 een	 oplage	 van	 zo’n	 2500	 stuks.	
Enkele medewerkers die al vanaf het ontstaan van ons blad hun medewerking 
verlenen, hebben aangegeven de werkzaamheden op korte termijn te willen 
afbouwen. 
De vraag om nieuwe mensen aan te trekken, is bij de plaatselijke kiesverenigin-
gen neergelegd, maar zij krijgen de vacatures moeilijk vervuld. 

Vandaar een oproep via deze bijdrage. 

Bent u geïnteresseerd in de politiek? Bent u bereid om twee keer per jaar (maart 
en oktober) tijd vrij te maken om een bijdrage te leveren aan ons infobulletin, 
dan is uw reactie zeer welkom bij de secretarissen van de plaatselijke kiesver-
enigingen.

We vergaderen 2 tot 4 maal per jaar, het zijn meestal korte vergaderingen waarin 
de taken worden verdeeld. 
Voor iemand die interesse heeft in de politiek biedt het ook kansen om verte-
genwoordigers van onze partij te spreken. Zo hebben we bijv. op de avond van 
de landelijke verkiezingen deelgenomen aan de verkiezingsavond. We hebben 
daar gesproken met dhr. Van der Vlies en met dhr. Dijkgraaf. Ook hebben we al 
verschillende malen met de burgemeester van Reimerswaal gesproken. 

Nogmaals: uw reactie zien we graag tegemoet.
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Vergadering Provinciale 
vereniging Zeeland D.V. 2009
‘s Gravenpolder - zaterdag 28 nov.
• Aanvang13.30 uur
• Kerkzaal Geref. Gemeente 

Tijdredes D.V. 2010 

Waarde - Dinsdag 2 februari
• Ds. C. van Krimpen uit Yerseke
• Aanvang 19.30 uur
• Kerkgebouw Geref. Gemeente

Kruiningen - Woensdag 21 april
• Ds. A. Verschuure uit Scherpenzeel
• Aanvang 19.30 uur
• Kerkgebouw Geref. Gemeente

Krabbendijke - Woensdag 5 mei
• Ds. G. van Manen uit Elspeet
• Aanvang 19.30 uur
• Kerkgebouw Geref. Gemeente


